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Gyúró Község Polgármestere

2464 Gyúró. Rákóczi út 49.

MEGHIVÓ

Értesítem Önt, hogy Képviselőtestületünk Kajászó és Tordas község

Képviselőtestületével közös képviselőtestületi ülést tart.

Az ülés helye: 2464 Gyúró, Kossuth u.7. Művelődési Ház.

Az ülés időpont ja :

1996. junius 26 -án (szerdán) 17.00 óra

Napirend: 1./ Közös tulajdonban lévő Vizműtelep koncesszióba adása.

Előadó: Balázs Józsefpolgármester

A Képviselőtestület ü1ésére meglúvom és kérem szíves megjelenését.

Gyúró,1996. junius 17.

Farkas János

Tordas Község

polgármestere nevében is.

BöczGábor

Kajászó Község

Tisztelettel:

polgármester



1./ Cifka János

2./ Farkas János

3./ Fábián Jánosné

4./ Juhász György

5./ Kunsági László

6./ Dr. Pápai Péter

7./ Rácz József

8./ Turda Sándor

9./ Vasvári Pál

10./ Zémann Géza

11./ Márki Ferenc jegyző

Meghívottak:

/ Ji
Jelenléti ív

az 1996. év június hó 26. napján
megtartott képviselőtestületi ülésről
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselötestületének 1996. június 26-án megtartott
üléséröl.

Az ülés helye: Gyúró Klubkönyvtár

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Juhász György, Kunsági László, Dr. Pápai Péter,
Turda Sándor képviselők,

Márki Ferenc jegyző
gyúrói és a kajászói Képviselőtestület
Szabó István Válpolgármestere

Igazoltan távol: Fábián Jánosné, Rácz József, Vasvári Pál, Zémann Géza képviselők

Balázs József Gyúró község polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapitja, hogy az ülés
határozatképes javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:

1./ Közös tulajdonban lévő vizmű koncesszióba adása.
Előadó: Balázs József polgármester

2./ Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestületek egyhangúlag elfogadták.

L Napirend tárgyalása

1./ Közös tulajdonban lévő vízmű koncesszióba adása.

Balázs József polgármester elmondta, hogy a közös testületi ülés célja annak eldöntése, hogy
a váli polgármester kezdeményezésére elkezdett vízmű koncesszióba adásáról végleg döntsünk.
A testületek önállóan már tárgyalták e témát és mivel a döntésre most már szükség van, ezért
került sor a közös ülésre.
Az árajánlatot adó AGFA PLUSZ Kft-t, adott esetben saját vizművet üzemeltető vállalatunkat
is értesíteni kell. Ha a testületek kellően felkészültek a mai napon dönteni lehet.

Hozzászólások:

Szabó István váli polgármester elmondja a váli vízmű építés tapasztalatait, azzal együtt a víz
árának alakulását, az önkormányzatok közös vízmű üzemeltetésével kapcsolatos aggályait.
A kezdeményezés a koncesszióba adásról éppen azért vetődött fel, mert a saját vállalatunk víz
árai kiszámíthatatlanok és nagyon sok az árban az általános költség. A testületeknek a
lakosságot kell szolgálni.
Tekintettel arra, hogy a Tordas-Gyúró-Kajászó vízmű azonos térségben van a váli vízrnűvel

célszerű lenne együtt lépni az esetleges koncesszió kérdésében. Komoly döntésről van szó.
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Böcz Gábor kajászói polgármester elmondja, a testületük döntött e kérdésben. A saját
vízművünk és az ajánlatot tevő Kft árai között kismértékű a különbség, ami miatt is, nem látják
értelmét az üzemeltető megváltoztatásának.

Pongó Béla kajászói képviselő elmondja, hogy a számokkal játszva megállapítható, hogy az új
árajánlat lakosonként napi 1 Ft-al olcsóbb. Nagy a riziókófaktor az üzemeltetésben, mivel
mégis csak egy Kft lenne az üzemeltető. A nagyobb vállalat, nagyobb tapasztalattal
biztonságosabb. E témát javasolja levenni a testületek napirendjéről, mert egyenlőre nem
aktuális.

Farkas János tordasi polgármester elmondja, hogy a testület az AGFA PLUSZ Kft
fómérnökének meghívásával tárgyalta e témát. Dönteni ugyan még nem döntöttünk, mivel a
holnapi testületi ülés hivatott ennek eldöntésére, mégis meg kell jegyezni, hogy az alacsonyabb
ár a döntő. Érdemes ezen még gondolkodni. Nem szabad végleg elvetni.

Balázs József gyúrói polgármester elmondja, hogy testületük a mai napon kíván dönteni, nem
kívánja döntés nélkül levenni a napirendről.

Vranek Ottó gyúrói képviselő elmondja, hogy véleménye szerint egyenlőre nem szabad kilépni
a saját üzemeltetőnktől. Az üzemeltetés biztonságát, tekintettel a több mint 20 éves vízműre, az
Rt adja.

Cifra János tordasi képviselő elmondja, hogy e téma egyáltalán azért vetődött fel, mert a saját
üzemeltetőnk által közölt árat sokalltuk és érkezett egy új, jó megoldást ígérő ajánlat. Ezt
mindenképpen érdemes megvitatni. A legfontosabb kérdés, hogy a csekély árkülönbség miatt
megéri e váltás, a váltással járó herce-hurca, és bizonyos szempontból avagyonvesztés.

Szabó István váli polgármester kérte a tordasi és gyúrói testületet, hogy péntekig adjanak
választ a koncesszió kérdésére, mert a váliaknak is meg kell hozni végső döntésüket.
Amennyiben a három település nem tud csatlakozni a koncesszióhoz Vál sem lép egyedül.

Balázs József gyúrói polgármester megköszönte a szomszéd települések részvételét a közös
testületi ülésen, az ülést befejezettnek nyilvánította
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Farkas Ján' --

polgármester


